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1. Velkommen til et nyt år I DPF 

Vi har holdt strategiaftale-statusmøde med DIF. Vores forslag til justering af aftalen blev godkendt 

af vores DIF-konsulent Torben Bundgård. Torben går i øvrigt på pension 1. januar, hvorefter vi får 

en ny konsulent. 

Lars og Rikke har været til Speed-dating møde med DIF og kommunerne. Det var et godt møde, 

hvor de blandt andet mødtes med Frederiksberg Kommune, samt Guldborgsund og Kolding, de 

kommuner vi i sammen med DGI vil indgå samarbejde med i forhold til petanque i boligforeninger. 

Lars refererede fra VM holdenes tur til Cambodia. Vores juniorer fik meget ros fra arrangørerne og 

fra de andre nationer for deres gode opførsel og fairplay. Dem kan vi godt være stolte af. 

2. DPF Seminar 

Der træffes ingen beslutning for nuværende. 

3. Mødekalender for bestyrelse og udvalg 2020 

Kalenderen tilrettes og udsendes derefter til bestyrelsen. 

4. DM Ugen 

Vi foreslår møde med Mads Aaen mandag den 6. januar kl. 15:30. 

5. Underskrift af bestyrelsens dokumenter 

Dokumenterne blev underskrevet. 

6. Evt. 

Pernille refererede om status på IT-udvalgets arbejde. 

Erik Barfod står til rådighed for hjælp med diverse opgaver for bestyrelse og udvalg.  

Temaet ”Årets Priser” drøftes ved et senere bestyrelsesmøde. Bjarne laver et oplæg. 

Ulla stopper som kasserer ved udgangen af sin valgperiode. Vi skal vælge en ny ved næste 

repræsentantskabsmøde. 

 

 

 


